
Referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 5 & 6 den 17. 

september 2015. 

Tilstede: Jonna, Nat, Jørgen, Henning og Tom.  

1. Bestyrelsen fik ikke sagt tak til Karin for sit arbejde i 

bestyrelsen på afdelingsmødet, så det vil vi gerne gøre i 

dette referat. Samtidig byder vi Jørgen velkommen i 

bestyrelsen for afd. 5 & 6. 

2. Bestyrelsen har valgt Tom som næstformand, frem til næste 

afdelingsmøde. Sekretærposten varetages af Nat og Tom på 

skift.  

3. Referatet fra Afdelingsmødet er lagt på Afd. 5 & 6’s 

hjemmeside, opsat i INFO kasserne og kan læses i det nye 

Beboerblad fra SAB. 

4. Flemming har undersøgt garagetagene på opfordring fra 

Jette på afdelingsmødet. Flemming kunne ikke finde nogen 

skader, der forsager at der kommer skidt ned fra taget på 

bilerne. Vi afventer reparation af væggene i garagerne og ser 

om det afhjælper problemet.  

Næste bestyrelsesmøde holdes den 19. november kl. 19.00 i 

fælleslokalet. Formøde afholdes fra kl. 18 – 18.45, hvor alle 

beboere er velkommen til at komme og få en snak med 

bestyrelsen. 

 

Med venlig hilsen fra bestyrelsen i Afd. 5 & 6 


